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Öleljük�szívünkre�az�időseket
Az Idősek Világnapján megállunk egy 
pillanatra, köszönetet mondunk a szü-
leinktől, nagyszüleinktől kapott ön-
zetlen szeretetért és gondoskodásért. 
Budakeszi Város Önkormányzata 
minden évben ünnepség keretében 
köszönti a város szépkorú polgárait, 
melyre idén szeptember 28-án került 
sor az Erkel Ferenc Művelődési Köz-
pontban. 

Tóthné Fajtha Anita, a művelődési 
központ igazgatója köszöntötte a ven-
dégeket. Elmondta, hogy minden nem-
zedék élete olyan egy kicsit mint a ho-
mokóra: a szemek előbb-utóbb mind le-
futnak a felső részből az alsóba. Mind-
egyik máskor. Mindegyiknek saját tör-
ténete van, de egyik homokszemnek 
sincs története a többiek nélkül. 

A rendezvényen Csenger-Zalán 
Zsolt országgyűlési képviselő néhány 
kedves gondolattal üdvözölte a nyug-
díjas klubok tagjait és a város időskorú 
vendégeit. A polgármester ünnepi be-
széde előtt a Szivárvány Óvoda Fecske 
csoportja lépett a színpadra, mosolyt 
csalva a vendégek arcára. A gyerme-
keket Bokor Ildikó óvónő készítette fel, 
munkáját ezúton is köszönjük! 

„Teljesítmény- és sikerorientált vi-
lágunkban azt szokták mondani, hogy 
az életkor önmagában nem érdem. 

Azonban érezzük, hogy egy születés-
nap annál szebb és meghittebb, minél 
több gyertya világítja meg az ünnepelt 
arcát. Valóban, ha elfogadjuk azt, hogy 
élni annyi, mint küzdeni, akkor bizony 
mindig van miért köszöntenünk kö-
zösségünk idős tagjait, mindig van mi-
ért tisztelettel fejet hajtani önök előtt” 
– fogalmazott dr. Győri Ottilia polgár-
mester. Hangsúlyozta, a mai gyerekek 
úgy viszonyulnak majd a szüleikhez, 
ahogy azok viszonyulnak a saját szü-
leik korosztályához. Hozzátette, fontos 
az elvégzett munka iránt érzett elisme-
rés is. A mai nagyszülők olyan korban 

élték életük legszebb éveit, amelyben 
sűrűn követték egymást a rombolás 
és újjáépítés ciklusai, és az újjáépítés 
terheit bizony nekik kellett a vállukra 
venniük. Az ilyen helyzetben ismeri 
meg igazán az ember a munka értékét, 
és az ilyen munkában ismeri meg iga-
zán a saját belső értékeit is. 

Ezt követően Dorka József, a Bo-
rostyán Nyugdíjas Klub tagja vers-
sel, majd Illyés Lóránt, a Solti György 
Zeneiskola növendéke gitárműsorral 
kedveskedett a vendégeknek. 

Az ünnepség zárásaként dr. Bencsik 
Zsolt, a HÍD Szociális, Család és Gyer-
mekjóléti Szolgálat és Központ veze-
tője megnyitotta a Kreatív Alkotó Kör 
kiállítását. A polgármester asszony és 
a művelődési központ igazgatója vi-
rágcsokorral köszönte meg a nyugdí-
jas közösségek vezetőinek, hogy egész 
évi áldozatos munkájukkal megszépí-
tik az időskorúak hétköznapjait. 

Az ünnepségen felmerült az igény, 
hogy a polgármester időről időre sze-
mélyesen tájékoztassa a város idősko-
rú lakosságát a település fejlődéséről, 
a képviselő-testület terveiről és dön-
téseiről. Ő a kérésnek örömmel eleget 

tett és október 12-én ellátogatott a ha-
gyományos nyugdíjas klubnapra.

Minden Budakeszin élő szépkorú-
nak nagyon jó egészséget kívánunk! 

Önkormányzatunk idén májusban 
Idősbarát Önkormányzat díjra 
nyújtott be pályázatot az Embe-
ri Erőforrások Minisztériumához. 
Október elején kaptunk értesí-
tést, hogy a minisztérium támo-
gatta pályázatunkat. Az Idősek 
Világnapjához kapcsolódóan 2017. 
október 16-án díjátadó ünnepség 
keretében dr. Győri Ottilia pol-
gármester és Bakács Bernadett 
alpolgármester vette át az Idős- 
barát Önkormányzat 2017 díjat. A 
minisztérium az elismerés mellett 
1 000 000 Ft jutalomban részesí-
tette Budakeszit, amit az idősügy 
területén használhat fel.

IDŐSBARÁT ÖNKORMÁNYZAT 
DÍJAT KAPOTT BUDAKESZI

Minden nemzedék élete 
olyan egy kicsit mint  
a homokóra. A szemeknek 
saját történetük van, de 
egyiknek sincs története 
a többiek nélkül.

Makkosmária Budakeszi dinamikusan 
fejlődő része, ahol egy vadonatúj, mo-
dern kertváros épül. A tulajdonosok 
szeretnék, ha az utcák kulturáltak len-
nének, jó minőségű, karbantartott út-
burkolattal, járdával rendelkeznének, 
ahol a gyalogos és gépjármű-forga-
lom rendben zajlik. Mint a terület ön-
kormányzati képviselője megerősí-
tem, hogy a képviselő-testület céljai 
is ugyanezek. Ugyanakkor látni kell, 
hogy a célok megvalósítása jelentős 
erőfeszítést igényel az önkormányzat-
tól és a tulajdonosoktól egyaránt.

A makkosi utcák többségében elér-
hetőek az alapvető közművek, sőt két 
éve a belterületi részén a csatorna is ki-

épült. A következő nagy feladat az ut-
cák rendezése, hiszen Makkosmárián 
a közutak sok helyen rendezetlenek, a 
gyalogosok és a gépjárművek közleke-
dése napi szinten okoz nehézséget. A 
szükséges csapadékvíz-elvezető rend-
szer, majd járdák és az aszfaltozott út 
kiépítésekor azonban alapvető hiányt 
jelent a fejlesztésekhez szükséges több 
milliárd forintos forrás biztosítása.

Hogyan lehet mégis előrehaladni? 
Mindenekelőtt szükségesek a megfele-
lő szélességű utcák, ahol a közművek, 
infrastruktúrák egyáltalán elhelyezhe-
tőek. A képviselő-testület Helyi Építé-
si Szabályzatáról szóló rendelete úgy-
nevezett szabályozási vonallal jelzi a 

magán- és a közterületek határait. A 
Makkosmárián lévő kb. 15 kilométer-
nyi úton, 5-6 kilométer hosszan, 6-700 
ingatlant érint ez a szabályozási vonal. 
Tekintettel a kialakult telekárakra és 
közművek áthelyezésének költségére, 
összességében kb. 1 milliárd forintot 
kellene a magántulajdonosok számára 
- egyébként jogszabály szerint jogosan 
- kártalanításaként kifizetni. Ezt Buda-
keszi számos a korlátozottan rendelke-
zésre álló adóforintokból nem képes fi-
nanszírozni.

Az önkormányzat arra kéri az érin-
tett tulajdonosokat, hogy a szükséges 
területet ingyenes adják át, aminek hi-
vatalos intézését az önkormányzat vál-
lalja. Saját költségén elkészítteti a föld-
hivatali ingatlan-nyilvántartási át-
vezetéshez szükséges geodéziai ré-
szeket, valamint az ügyvéd által el-
lenjegyzett ajándékozási szerződést. 
Megjegyzem, az ingatlanokat eladó 
régi tulajdonosok nem feltétlenül jár-
nak el korrekten, eladják az önkor-
mányzatnak jogilag még át nem adott 
közterületi részt is, amivel nagy terhet 
tesznek az új tulajdonosra. 

Valóban jó lenne, ha Makkosmária 
minél előbb kellemes kertvárossá vál-
na, ám ezért még sokat kell tennünk. 
Három utcában kezdtem el párbeszé-
det folytatni a tulajdonosokkal az utca 
kiszélesítéséről,a tapasztalatokról tá-
jékoztatni fogom önöket.

� Páczi�Erzsébet,�
� önkormányzati�képviselő

Az önkormányzat kiemelt figyelmet 
fordít arra, hogy a város lakosait a te-
lepülés életét érintő eseményekről, a 
testület döntéseiről, illetve a fejleszté-
sekről folyamatosan informálja. Ennek 
leghatékonyabb formája a Budakeszi 
Hírmondó önkormányzati lap, mely 
nyomtatott formában, valamint  online 
változatban és Facebook oldalként is 
hozzáférhető, utóbbiak esetében fo-
lyamatosan frissülő tartalommal. Egy-

re több jelzés érkezik hozzánk, hogy 
a 6 500 példányszámban nyomtatott 
havilap nem kerül minden budakeszi 
postaládába. Az önkormányzat a lap 
terjesztésére a Magyar Posta Zrt-vel 
kötött megállapodást, és a problémáról 
értesülve haladéktalanul írásban ke-
restük meg a posta vezetőit, megjelölve 
azokat a területeket, utcákat, ahol nem 
történik meg a kézbesítés. 

Nagyon fontos, hogy pontos infor-

mációval rendelkezzünk arról, hogy 
Budakeszi mely részein tapasztalnak 
e téren hiányosságokat, ezért kérjük, 
hogy dr. Szauter Anikó jegyzői refe-
rensnél a következő elérhetőségeinken 
jelezzék:

telefon: +36(23)53-57-10/114
e-mail: szauter.aniko@budakeszi.hu  
Mindent  megteszünk annak érde-

kében, hogy minden budakeszi ház-
tartáshoz eljusson a Hírmondó.

Mikorra várható Makkosmárián az utak rendezése?

...az�utcák�állapotáról

Elég rendszertelenül kapjuk a postaládánkba a Budakeszi Hírmondó számait, sőt, többször 
előfordult, hogy nem is kaptunk. Mi ennek az oka?

...a�Hírmondó�terjesztéséről


